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1. Opmerkingen vorig verslag 
 
Geen. 
Nadrukkelijk verzoek om agenda tijdig uit te sturen (één week vooraf?) 
 

2. Stand van zaken: signalisatie fietszone 
 
Besluiten na gemeenteraad in juni: twee eerder ‘complexe straten’ onder de loep nemen. 
 
De huidige situatie in de Bergensesteenweg (uit de fietszone halen of niet) lijkt een complexe zaak. Uit de 
zone halen wil zeggen dat er moet worden geïnvesteerd in nieuwe signalisatie op bijkomende plaatsen; in 
de zone laten wil zeggen dat het rode fietspad aan weerskanten moet verdwijnen. Het zal dus een 
financiële keuze te worden, dat op gemeenteraad van oktober wordt besproken.  
 
Advies van het mobiliteitsplatform, reeds eerder gegeven, cfr. Verslag d.d. 8/3/2021: haal deze straat uit 
de fietszone (behoud van fietspaden), maakt het veiliger voor de fietser en de automobilist (gescheiden). 
 
Fons Vandemaelestraat (na sas Nederhem, naast sportveld): hier is al een beslissing genomen. Het 
gemengd fietspad/voetpad wordt gescheiden. De fietser krijgt een volwaardige plaats op de rijbaan, 
voetgangers ‘krijgen’ het volledige voetpad terug. Gevolgen voor de rijbaan: dit wordt ingericht zoals een 
fietsstraat. Dus wordt de suggestiestrook opgeheven maar de parkeerplaatsen verdwijnen niet. Er zijn wel 
extra grondmarkeringen nodig om de nieuwe situatie te verduidelijken. 
 
Reacties: Parkeerrichting omdraaien, maakt het uitrijden veiliger ? 

o Praktische bezwaren: geen chauffeur in Halle die vertrouwt is met dit principe, zal de 
situatie in de praktijk niet veiliger maken 

- Vandemaelestraat: Parkeerplaatsen zijn overdag meestal vrij -> duidt op een overschot 
o Idee: organiseer een telling buiten de marktdagen en weekends om goede 

inschatting te maken van parkingoverschot (die er wel degelijk is sinds nieuwe 
parkeerbeleid) 

 
Advies van het mobiliteitsplatform: 
- Volle scheidingslijn tussen beide rijrichting van het autoverkeer om visueel duidelijk te maken aan de 
automobilist dat (fietsers) inhalen verboden is (is in principe overbodig in een fietststraat, maar 
verduidelijkt de situatie) 
- Ook uitdraaien Michelstraat moet duidelijk worden voor fietsers  

- aanloop fietspad opheffen 
- duidelijk aangeven voor alle weggebruiker wat hier de bedoeling is 

- Thermoplast ‘fietsstraat logo’ aanbrengen langs beide kanten van deze straat  
- Parkeerplaatsen Vandemaelestraat zijn overdag meestal vrij -> duidt op een overschot. Idee: organiseer 
een telling buiten de marktdagen en weekends om goede inschatting te maken van parkingoverschot (die 
er wel degelijk is sinds nieuwe parkeerbeleid) 

 
  



3. Situatie Suikerkaai 
 
Probleemschets: 

- Afslaan fietsers richting jaagpad zorgt voor gevaarlijke situaties ter hoogte van het 
opdraaien/afdraaien naar/komende van de Zennebrug (kruispuntje onderaan de helling).  

- Er is een hoge intensiteit van auto’s (telling gebaseerd op telraam op Suikerkaai, zie 
afbeelding hieronder), té hoog om een functionele fietsstraat veilig te maken (hiervoor ligt 
het dagelijks maximum aantal voertuigen op 2000). 

- Door de huidige (brede) inrichting van de straat halen auto’s toch de fietsers in. Onduidelijk 
dat dit een fietsstraat is voor automobilisten.  

- Onduidelijk dat dit een zone 30 is voor automobilisten (inrichting rijbaan).  
Conclusie: ongeschikt als fietsstraat in huidige toestand. 
 

 
 
Er worden enkele mogelijke oplossingen aangebracht door dienst mobiliteit: 

- Signalisatie fietsstraat logo aanbrengen 
- Snelheid verlagen door wegversmallingen en/of verkeerskussens 
- Eénrichting maken (richting Bospoortbrug?) 
- Verkeerslichten beneden aan Zennebrug 
- Volle witte lijn op heel de Suikerkaai 
- Fietssuggestiestroken ipv fietsstraat  

o Visuele versmalling 
o dan kan volle witte lijn niet meer (want in strijd met verkeersreglement) 

- Tweerichtingsfietspad (langs kant kanaal?) 
- Kruispunt onderaan Zuidbrug: oversteek voor voetgangers? Gekoppeld aan fiets-oversteek? 

 
Advies van het mobiliteitsplatform (unaniem na enige discussie): 
- Fietssuggestiestroken (breed genoeg) geven de fietser een duidelijke plaats op de rijbaan (er is plaats 
genoeg) + leidt automatisch tot wegversmallingen om de snelheid van de automobilist laag te houden 
- Oplossing om kruispunt (conflictzone) uitrit Zennebrug veiliger te maken? -> geen ideale oplossing lijkt 
op dit moment voorhanden 
 
 
 
 
 
 
  



4. Schrijven college ivm advies opening Zennebrug 
 
Cf brief 5 aug 2021 van schepen ter verantwoording van genomen beslissingen 
Schepen licht brief nogmaals (kort) toe 
Reactie:  

- jammer dat op sommige plaatsen de klok is teruggedraaid, waardoor het terug drukker wordt 
(cfr. Vorig puntje) 

- Vorige platform kwam de schijn dat beslissing al genomen was, waardoor op platform een 
vreemde situatie ontstond (“geen advies meer nodig want beslissing is genomen”). Nadien 
bleken er toch nog twee scenario’s op tafel te liggen, maar niet het (derde) scenario die in advies 
van het mobiliteitsplatform stond. 

- Tegenreactie: omrijfactor speelt mee, drie colleges lang over gediscussieerd, samen beslissing 
genomen 

 
5. Kennisname decreet basisbereikbaarheid in Halle 

 
Cf slides Koen 
VVR = vervoerregioraad  
Probleem regio Halle: 

- Verschuiving van middelen, ten nadele van Vlaamse Rand 
- Als stad in zwakke positie: take it or leave it -> toegeven en 2 pluspuntjes nemen, of 

tegenstemmen en niets krijgen 
- Cf gevolgen haltespreiding 
- Enige kanttekening (goed nieuws): de Lijn heeft er desondanks voor kunnen zorgen dat de 

behouden haltes (voor Halle 70%) toch 95% van de opstappers bediend blijven, voor 3% van de 
reizigers wordt halte samengevoegd 

Communicatie over deze wijziging wordt heel belangrijk  
 
Reacties:  

- Opnieuw een slag voor de mindermobiele mensen (na schrappen belbus) 
o klopt niet helemaal: privé firma in opdracht vd Vlaamse Overheid zonder vrije markt 

prijsbepaling, dus wordt in principe niet duurder 
- Waar komen de mobi-punten in Halle? Vooruitzichten?  

o agenderen voor volgende platform 
- Ivm communicatie: hou het verhaal positief: voor 99% verandert er weinig tot niets, of wordt het 

zelfs beter (rechtstreekse lijnen, snellere verbindingen, hogere betrouwbaarheid), dus dit is een 
sterke efficiëntie oefening 

 
6. Carpoolparking of trekkersparking tov Colruyt Halle 
- Problematiek dat deze parking wordt toegeëigend door de truckers, soms op erg agressieve wijze 
- Colruyt heeft oplossing aangeboden (zal aanvraag indienen) -> oude zeepfabriek (achter sas in 

Lembeek), maar kans is klein dat dit wordt goedgekeurd wegens: 
o impact op omrij effect via Bevrijdingsplein! 
o problematisch dossier mbt milieu effecten! 

 
 

7. Varia 
 

Oversteek rodenem – A8 
Situatie nu: zebrapaden weggehaald? Stand van zaken?  

 Schrappen voetganger oversteek is tegen de afspraken, de stad volgt dit op (want was 
hiervan niet op de hoogte). De oversteek is erg belangrijk voor mensen die niet mobiel 
zijn om de trappen van de nieuwe brug te gebruiken 

 



Agenda minstens een week op voorhand doorsturen? 
De dienst mobiliteit probeert er voortaan voor te zorgen. Opnieuw oproep aan alle leden: bezorg tijdig 
(dus ruim een week vooraf) agendapunten aan de voorzitter (Bruno). 
 
 
Operatie  veilige schoolomgevingen 
Evaluatie eerste 4 schoolomgevingen? Volgende fase? 

- Aantal elementen die nog worden aangebracht, dus wat vertraging bij de uitvoering 
- Verdere monitor, samen met politie en scholen 
- Volgende fase is op schema, voorkeur om iets vroeger op te starten 

 
Fietsbeleidsplan 
Het team heeft een vacature lopen sinds mei om het fietsbeleidsplan uit te werken. Zo lang hiervoor geen 
extra personeel is gevonden, zal er geen plan worden uitgewerkt.  
Deze mededeling wekt bezorgdheid en frustratie, want er was eerder gecommuniceerd dat dit project zou 
worden uitbesteed aan een extern bureau (dat dit najaar zou kunnen beginnen). 
 
Jean jacminstraat 
Absurde situatie vandaag voor fietsers en voetgangers langs de kant van de school: een aparte 
(gemengde) zone werd er plots gecreëerd. Is dit een tijdelijke maatregel? De uitvoering van dit alles is erg 
ongelukkig en onduidelijk (het lijkt wel een grap). 
 
 
Timing & volgende onderwerpen/vergaderingen: 
Maandag 8 november 


